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The verdict from a grand jury in Ferguson, Missouri: 28-year old police officer Darren Wilson will not be charged in the shooting death of 18-year old Michael Brown. The grand jury`s decision came about 3.5 months after Officer Wilson shot Brown who was unarmed.

在密苏里弗格森大陪审团做出判决，28岁的警员Darren Wilson将不会因射杀18岁迈克尔布朗被判刑。大陪审团警员威尔逊射杀毫无抵抗力布朗三个半月之后做出此决定。

There was a confrontation between them on August 9. Some witnesses and those who supported Brown said he was trying to surrender when Officer Wilson shot him. Police and those who supported Wilson said Brown assaulted the officer and that Wilson fired in self-defense.

警民双方在8月9号发生冲突，一些目击者和布朗支持者称当警员威尔逊射杀布朗的时候布朗正试图投降。警方和威尔逊支持者称布朗袭击了警员，威尔逊开枪属于自卫行为。

The country prosecutor said that after a full and impartial examination of all of the evidence which only the grand jury saw, it found no probable cause to charge Officer Wilson with wrongdoing.

国家检察官称根据仔细审查案件，根据公平公正的原则，根据审查大陪审团手中的证据表明，警员威尔逊的行为没有发现任何违禁现象。

The verdict was not what many demonstrators wanted to hear. In the hours that followed, the protest turned violent. Stores were vandalized. Police cars were damaged to set on fire. Police were using tear gas and smoke bombs. Teachers, you can find the latest events from Ferguson at cnn.com.

这一判决并不是众多游行示威者想听的答案。在判决宣布的几小时之后，游行演变成了暴力冲突。街边商店被破坏。警方车辆被点燃焚烧。警方向示威者投掷催泪弹和烟雾弹回应暴力冲突。老师们可以在cnn官网查询最新关于弗格森报道新闻。
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